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غنيسازي را هرگز متوقف نميكنيم

علي اصغر سلطانيه ابراز اميدواري كرد كه گفتوگوهاي ايران با آژانس بينالمللي انرژي اتمي در نيمه ماه مه به حل

مسايل باقيمانده منجر شود، اما هرگونه توقف در برنامه غنيسازي اورانيوم ايران را منتفي دانست.

علي اصغر سلطانيه ابراز اميدواري كرد كه گفتوگوهاي ايران با آژانس بينالمللي انرژي اتمي در نيمه ماه مه به حل مسايل باقيمانده
منجر شود، اما هرگونه توقف در برنامه غنيسازي اورانيوم ايران را منتفي دانست.

به گزارش ايسنا، نماينده دائم ايران در آژانس بينالمللي انرژي اتمي با اشاره به نشست آتي ايران و آژانس به رويترز گفت: اميدواريم
اين نشست بسيار سازنده و موفق باشد.

او با بيان اين كه هدف اصلي مذاكره درباره مداليته و چارچوبي براي حل مسائل باقيمانده و رفع ابهامات است، ادامه داد: فقط پس از
آن كه چنين &#171;چارچوبي&raquo; براي همكاري آينده مورد توافق قرار گيرد، ايران ميتواند تقاضاي آژانس براي دسترسي به

سايت پارچين را بررسي كند.

سلطانيه در پاسخ به اين سؤال كه آيا آژانس ميتواند از پارچين ديدن كند، گفت: پس از آن، هر اقدامي مبتني بر اين چارچوب انجام
خواهد شد.

وي با &#171;حقلاينفك&raquo; خواندن غنيسازي اورانيوم براي ايران تاكيد كرد: ما هرگز فعاليتهاي غنيسازي در ايران را
متوقف نخواهيم كرد.

نماينده دائم ايران در آژانس درباره تقاضاي غرب مبني بر اين كه غنيسازي در درجات بالا كه ايران در سال 2010 آغاز كرده است.
متوقف شود، اظهار نظري نكرد.

دكتر حداد عادل: قطع تحريمها انتظار ملت ايران از 1+5 در مذاكرات بغداد است

&171#;قطع تحريمهاي غيرمنطقي انتظار قطعي ملت ايران از گروه 1+5 در مذاكرات بغداد است، چرا كه ناكارآمدي اين تحريمها
;raquo&.براي سران غرب هم اثبات شده است و طرف مقابل براي اثبات حسن نيت خود ميتواند اقدامي اعتمادساز انجام دهد

دكتر غلامعلي حدادعادل مشاور عالي مقام معظم رهبري در گفتگو با مهر با اعلام اين مطلب به مذاكرات آينده ايران و گروه 1+5 در
عراق اشاره كرد و گفت: معتقدم در اين دور از مذاكرات ـ در استانبول و بغدادـ لحن و زبان دو طرف نرمتر شده است. در استانبول اين
واقعيت به اثبات رسيد و تصور ميكنم آن توفيق نسبي كه در استانبول به دست آمد، زمينهاي شود تا در مذاكرات بغداد هم همين

مسير دنبال شود.

مشاور عالي مقام معظم رهبري تصريح كرد: نبايد انتظار داشت كه همه مسائل در بغداد حل شود، ولي مي توانيم احتمال دهيم كه
مذاكرات بغداد ادامه مذاكرات استانبول باشد، لذا دو طرف بايد تلاش كنند كه اين جو متفاوت با گذشته حفظ شود.

وي با بيان اين كه اگر واقعا اروپاييها ميخواهند مساله حل بشود، بايد واقعبين باشند گفت: امروز به بركت استقلالي كه انقلاب
اسلامي بخشيده است جمهوري اسلامي ايران در مقايسه با 35 سال پيش به يك كشور پيشرفته تبديل شده و اين را بايد بپذيرد.

مخالفت رئيس سابق ستاد مشترك ارتش اسرائيل با حمله به ايران

از سوي ديگر: رئيس سابق ستاد مشترك ارتش رژيم صهيونيستي در كنفرانسي در نيويورك، مخالفت خود را با حمله نظامي به ايران
اعلام كرد.

به گزارش فارس، &#171;گابي اشكنازي&raquo; در كنفرانس روزنامه صهيونيستي &#171;جروزالم پست&raquo; در شهر نيويورك
تصريح كرد كه لازم نيست همين فردا صبح به ايران حمله شود، اما تلآويو بايد همراه تحريمها و اقدامات ديپلماتيك مقابل ايران،

تهديد به حمله نظامي عليه ايران كند.
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وي تصريح كرد كه راهبرد صحيح مقابل ايران، همان ادامه تحريمهاي اقتصادي و اقداماتي است كه تحت نظارت ما قرار دارد.

اشكنازي اين گونه تصريح كرد: من فكر ميكنم ما هنوز زمان داريم، اين زمان فردا صبح نيست. بهتر است دوستان خود در سراسر
جهان و منطقه را متقاعد كنيم كه ايران يك تهديد جهاني است و اسرائيل در اين زمينه اقدامات خوبي انجام داده است. در هر صورت،
اسرائيل به قابليت خود نيازمند است، زيرا ما نميتوانيم تحت چتر هستهاي ايران زندگي كنيم.رئيس سابق ستاد مشترك ارتش رژيم
صهيونيستي افزود: ما به تحريمهاي فلجكننده و حتي تحريمهاي بسيار شديدتر نياز داريم. شايد اكنون خيلي دير و بياهميت شده
باشد؛ ضرورت دارد كه اين تحريمها به وسيله يك تهديد نظامي معتبر حمايت شوند.&#171;ايهود اولمرت&raquo; نخستوزير
سابق رژيم صهيونيستي هم در كنفرانس جروزالم پست تصريح كرد كه هنوز زمان براي متوقف كردن ايران از طريق تحريم و ديپلماسي

وجود دارد.

مجلس مسأله گراني را پيگيري ميكند

حداد عادل: امروز دغدغه گراني مهمتر از بيكاري است

عضو شوراي مركزي جبهه متحد اصولگرايان گفت: امروز دغدغه گراني مهمتر از بيكاري شده است. كساني كه كار دارند بايد بتوانند
زندگي خودشان را اداره كنند و يكي از دغدغههاي مجلس موضوع گراني است.

به گزارش فارس، غلامعلي حداد عادل با حضور در جمع كارگران شركت واحد در مسجد ثارالله شرق تهران گفت: نبايد سرمايه در
بخشهايي مانند دلالي بازار سكه ورود پيدا كند بلكه بايد در كنار كار باشد. فرهنگسازي و ارج نهادن كار و كارگر سرمايه را به سمت
كار هدايت ميكند و موجب افزايش توليد ملي خواهد شد.حداد عادل با اشاره به اهميت انتخابات 12 اسفند گفت: با حضور مردم،
انتخابات پرشكوهي برگزار شد. مردم همان اعتمادي كه به امام داشتند را به رهبري دارند و با توصيههاي رهبري براي حضور در

انتخابات شاهد بوديم كه در انتخابات مجلس حد نصاب جديدي از مشاركت رقم خورد.

نماينده مردم تهران افزود: اگر مردم صحنه را خالي كرده بودند، آقاي جليلي، دبير شوراي امنيت ملي و همراهان در مذاكرات استانبول
نميتوانستند با اين اقتدار از حق ملت دفاع كنند.

حداد عادل در ادامه سخنان خود گفت: مجلس يكي از اركان اداره كشور است و نمايندگان تلاش ميكنند تا در خدمت ملت باشند اما
همه چيز در دست مجلس نيست. ما تلاش ميكنيم كه در مذاكرات با دولت گامي مثبت برداريم، اما گاهي موفق ميشويم و گاهي

هم نه.

حداد عادل با بيان اين كه نمايندگان از مشكل گراني در جامعه مطلعاند، گفت: مجلس به شكل جدي در حال پيگيري اين موضوع
است و نمايندگان با دعوت از وزيران به دنبال بررسي چگونگي ادامه اجراي قانون هدفمندي يارانهها هستند.
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